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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

HAM

N-VA-leden kiezen nieuw afdelingsbestuur
De lokale verkiezingen van 14 oktober liggen ondertussen al een tijdje achter ons en de Vlaamse, federale en Europese komen er aan. Begin dit 
jaar werd uw lokaal N-VA-bestuur opnieuw verkozen. Raf Weltens is de komende jaren opnieuw afdelingsvoorzitter. Hij zal hierbij ondersteund 
worden door nieuwkomer Michel van Heddegem, die de functie van ondervoorzitter opneemt. Michel is in Ham ook gekend als kunstenaar onder 
de naam ‘Het Ambachtje’, waarbij hij met zijn brandpen z’n artistieke creativiteit de vrije loop laat op houtwerk. “Samen met de rest van het 
bestuur en de mandatarissen zullen wij als ploeg ons ten dienste stellen voor alle inwoners van Ham”, zegt Raf Weltens. 

Mindervaliden blijven in de kou staan
Sinds eind vorig jaar is de achteringang van  
het gemeentehuis alleen nog toegankelijk voor  
het gemeentepersoneel. Hierdoor moeten de  
mindervaliden vanaf de mindervalidenparking 
bijna dubbel zover gaan als voorheen. 

Op de gemeenteraad van februari stelde de N-VA voor de  
mindervalideparking te verplaatsen of een bijkomende  
parking te voorzien dichter bij de ingang van het gemeente-
huis. De meerderheid veegde ons voorstel jammer genoeg  
van tafel. De N-VA betreurt dat mindervaliden op deze 
manier in de kou blijven staan.
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Stem onze regio  
naar Brussel. 

Lees meer op blz. 2.

Mindervaliden moeten dubbel zo ver gaan als voorheen.



ham@n-va.be

Bij de Vlaamse, federale en Europese verkiezingen op 26 mei heeft de N-VA enkele sterke  
kandidaten om de stem van onze regio in Brussel te vertolken. We stellen onze kandidaten  
dan ook graag aan u voor. 

Liesbet Geyskens uit Tessenderlo
Liesbet Geyskens mag dan wel een Looise in hart en nieren zijn, toch is ze ervan over-
tuigd dat ze ook de Hammenaren een stem kan geven in Brussel: “Ham en Tessenderlo 
zijn niet zomaar buurgemeentes, we hebben best veel gelijkenissen. Zo behoren we tot 
dezelfde politiezone, zijn we beide grensgemeentes in Limburg en huisvesten we allebei 
heel wat industrie.” Liesbet wil alle Limburgers een stem geven in Brussel, maar zeker 
met bijzondere aandacht voor Tessenderlo en Ham. 

Liesbet Geyskens
Plaats 8 Kamer van Volksvertegenwoordigers 
•  35 jaar
•  Geboren en getogen in Tessenderlo
•  Kabinetsmedewerker N-VA-schepenen in Hasselt
•  N-VA-fractievoorzitter gemeenteraad Tessenderlo en gewezen provincieraadslid

Werner Janssen en Jessie De Weyer uit 
Beringen
Werner Janssen is momenteel federaal volksvertegenwoordiger. Hij zetelt on-
der meer in de commissies Bedrijfsleven en Leefmilieu. In Beringen is hij sinds 
januari schepen van Lokale Economie, Middenstand, Toerisme en Evenemen-
ten. Werner wil graag zijn werk als Kamerlid voor West-Limburg verderzetten 
en is kandidaat op plaats 5 voor de Kamer van Volksvertegenwoordigers. 

Jessie De Weyer is in Beringen de huidige schepen van Jeugd, Wijkontwikke-
ling, Burgerparticipatie, Recreatie en Bibliotheek. Ook zetelt ze in de Lim-
burgse provincieraad. Als jonge vrouw wil ze vanop plaats 7 West-Limburg 
vertegenwoordigen in Brussel.

Wat betekent een stem voor de N-VA?
In de voorbije vier jaar heeft de N-VA zowel vanuit de Vlaamse Regering als de federale regering een verantwoord hervormingsbeleid 
gevoerd. De belangrijke taxshift, de sterke private jobcreatie, de historische pensioenhervorming, de opbouw van een veiligheids-
cultuur met politie en defensie, de verdediging van onze Vlaamse identiteit en een streng maar rechtvaardig migratiebeleid. Dit zijn 
allemaal concrete voorbeelden van succesvolle verandering en vooruitgang. 

De Vlaamse investeringsregering die innovatiebudgetten koppelde aan begrotingen in evenwicht was ook voor West-Limburg  
van grote waarde. De afgelopen twaalf jaar werd zo maar liefst meer dan 100 miljoen euro vanuit Vlaanderen geïnvesteerd in sport- 
faciliteiten, wegeninfrastructuur, jobcreatie, cultuur enzovoort. 

Voor de N-VA zijn de vier prioriteiten van de verkiezingen van 26 mei ecorealisme, asiel en migratie, confederalisme en de toekomst 
van ons onderwijs. Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Geeft u Ham een stem in Brussel?
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Fietsenstalling voor 
leerlingen niet  
belangrijk voor  
de meerderheid?
Op de gemeenteraad van december 2018 stelde 
de N-VA enkele vragen over de verkeerssituatie, 
parking en fietsenstalling aan de Zevensprong. 
De meerderheid wil pas iets doen aan de weg en 
de parking als er tegelijkertijd ook aan de N141 
gewerkt wordt. Dat wil zeggen dat er ten vroegste 
in 2021 een verbetering zal zijn.

Meerderheid schuift verantwoordelijkheid af
Voor de fietsenstalling voelt de gemeente zich niet verantwoordelijk en schuift ze alle verantwoordelijkheid af op de school. Het is 
nochtans deze meerderheid die ervoor gezorgd heeft dat de leerlingen weg moesten uit school 2, waardoor deze situatie ontstaan is.

N-VA blijft ijveren voor fietsenstalling
Een gemeenschappelijke fietsenstalling voor de school en de sporthal zou een mooie win-winsituatie zijn. Ook aan de Klimop hebben 
we heel lang moeten ijveren voor een fietsenstalling bij de parking die door de gemeente aangelegd werd. Uiteindelijk heeft men een 
fietsenstalling voorzien voor acht fietsen. 

Nieuwe locatie 
Brakaard zorgt 
voor milieuschade
Op 29 december werd 
Brakaad in een nieuw jasje gestoken. 
Hiervoor werd de vertrouwde locatie 
aan de oude pastorie verlaten en trok 
men naar het natuurgebied de 
Gerheserheide. Ook de kostprijs voor de 
belastingbetaler ging de hoogte in van 
ongeveer 8 000 euro in 2017 naar 
12 000 euro in 2018. Een forse 
verhoging. 

N-VA Ham vindt het absoluut belangrijk om de inwoners van Ham culturele activiteiten aan te bieden, maar we vragen ons af of dit 
ten koste moet gaan van een kostbaar en uniek stuk natuurgebied in Ham. De week nadien zijn we gaan kijken naar de gevolgen van 
Brakaad. De N-VA vindt het dan ook belangrijk om onze open ruimte in Ham met de nodige zorg te behandelen, zodat deze bewaard 
blijft voor onze kinderen en kleinkinderen.
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Vlaams Parlement

Steven Vandeput | Lijsttrekker
• 52 jaar - Hasselt
• Voormalig minister
• Kamerlid
• Burgemeester

Karolien Grosemans | 2de plaats
• 49 jaar - Herk-de-Stad
• Kamerlid

                            Europa

Geert Bourgeois | Lijsttrekker
• 67 jaar - Izegem
• Vlaams minister-president

Assita Kanko | 2de plaats
• 38 jaar - Elsene
• Auteur

Kamer van Volksvertegenwoordigers

Zuhal Demir | Lijsttrekker
• 39 jaar - Genk
• Voormalig staatssecretaris
• Kamerlid

Wouter Raskin | 2de plaats
• 47 jaar - Bilzen
• Voormalig Kamerlid
• Schepen

Limburg
Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar de verkiezingen van 26 mei. Ook in Limburg. 


